Dia duit,

Cupla néta beag...

e GRMA agaibh uilig a dhiol ar son na leabhair scoile ar Aladdin epayments nd in airgead
tirim....... € 60 do gach dalta scoile ata le diol..

o Na Lénta scoile: ma ta do phaiste ag fail an 16n scoile, caithfidh tu do rogha a chur isteach an
tseachtain seo- Centra né An Cope.

e Taleathlae againn De hAoine seo do laethanta saoire na Samhna- an scoil druidte ar feadh
seachtaine mar is gndth. Ar ais ar an 24 Samhain 2020.

e Ma bhionn druidim scoile eile, ta ar bplean don chianfhoghlaim anois ar
www.scoilfhionain.ie. Ta muinteoiri ag obair ar seo go mbeidh leanudnachas ann do dhaltai
agus nach mbeidh barraiocht bru ar na tuismitheoiri/caomhnairi! See Saw an solathar ar-line
atd againn.

e Beidh na muinteoiri ag fail i dteagmhail leat gan mhoill ar chruinnid na
dtuismitheoiri/caomhndiri a shocru i ndiaidh na Samhna.... scartha go saisialta né thar an
bhfén.

e Ta Mary Bonar, ar runai scoile, ag criochnu suas gan mhoill, i ndiaidh blianta fada linn.
Cuirfidh muid sibh ar an eolas nuair a thagann an t-am sin. Crondimid go mér i.

Go raibh maith agat ar son gach rud atd a dhéanamh agat agus muid ar ais ar scoil.
Fan slan agus sabhdilte, Caitriona

Dear Parent/Guardian,

A few notes:

e Thanks to all who have paid for school books and materials using Aladdin Epayments or in
cash. €60 due for each child. May be paid for using epayments link or by cash/cheque in
instalments or whole.

e School Lunches: If you have not returned your school lunch provider preference (The Cope

or Centra), please do so now as otherwise your child won’t be included in scheme next

oy term.

/) C} e We are closing at 12 on Friday for Hallowe’en holidays- dress up as usual but with
' children staying in their “bubbles”. School reopens Monday 2" November.
e [f another school closure should take place, our remote learning plan is in place and
available for inspection on www.scoilfhionain.ie. See Saw is our online platform, as it is
very easy for children to use, hopefully taking pressure off parents/guardians!
e Your child’s teacher will be getting in touch with you soon to arrange
parent/guardian- teacher meetings after Hallowe’en break. Like our lunch breaks,
these will have to be staggered (not all happening on same day for obvious reasons)
and will take place socially distanced or by phone.

e Qur secretary Mary Bonar, is finishing up around Hallowe’en. We will miss her dearly
and thank her for all her good work with us. We will let you know when this takes

.._-,‘-'~ place.

.
M @ m Thank you for all you are doing to make back to school work so effectively.

Stay safe and well,

Caitriona’Ui Cheallaigh


http://www.scoilfhionain.ie/
http://www.scoilfhionain.ie/

